

# 会计与经济研究

Journal of Accounting and Economics

宋云玲 吕佳宁 王菊仙 CEO的动态过度乐观影响费用粘性吗?

姚振晔 曹 伟 财务总监兼任董秘与内部人交易

刘继红

审计师高管的关联关系与股价同步性

邓 伟 成园园 王 涛 反收购条款、机构投资者与股价信息含量

甘晓丽 袁胜军 吴 俊 金融环境对家庭金融资产选择的影响研究 ——来自中国家庭金融调查的微观度量视阈证据

2

Vol.33 No.2 2 0 1 9 第33卷 第2期 双月刊



#### 会计领军(后备)人才学术专栏

CEO的动态过度乐观影响费用粘性吗?

宋云玲 吕佳宁 王菊仙

### 会计规范与公司治理

财务总监兼任董秘与内部人交易

姚振晔 曹 伟

44 掌审计师高管的关联关系与股价同步性

刘继红

#### 公司财务与资本市场

反收购条款、机构投资者与股价信息含量 邓 伟 成园园 王 涛

#### 经济研究

金融环境对家庭金融资产选择的影响研究

-来自中国家庭金融调查的微观度量视阈证据

甘晓丽 袁胜军 吴 俊

101 🖁 "一带一路"国家碳减排复合机制构建

龙英锋

111 数技术外溢、对外直接投资与全要素能源效率

——基于长三角地区的实证分析

宋晓薇 王慧芳

期刊基本参数: CN31-2074/F\*1987\*B\*16\*128\*Zh\*P\* ¥ 12.00\*2000\*7\*2019-3 本刊不以任何形式收取版面费

## Journal of Accounting and Economics

## **CONTENTS**

Vol.33 No.2 March. 2019

Done the Dumania Over autimies of CEO Affect Cost Sticking and
Does the Dynamic Over-optimism of CEO Affect Cost Stickiness?
Yunling Song, Jianing Lyn, and Juxian Wang····································
CFO with Additional Post as Board Secretary and Insider Trading
Zhenye Yao, and Wei Cao· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
Auditor-executive Affiliations with Audit Firms and Stock Price Synchronicity
Jihong Liu············4
Anti-takeover Provision, Institutional Investor and Information Content of Stock Price
Wei Deng, Yuanyuan Cheng, and Tao Wang
The Impact of Financial Environment on the Choice of Household Financial Assets: Evidence
from China Household Finance Survey in a Perspective of Micro-measurement
Xiaoli Gan, Shengjun Yuan, and Jun Wu
Establishment of New Mechanism of Carbon Emission Reduction for Belt and Road Countries
Yingfeng Long- · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·
Technology Spillovers, Outward Foreign Direct Investment and Total Factor Energy Efficiency
Empirical Analysis Based on the Yangtze River Delta Region
Xiaowei Song, and Huifang Wang

## 会计与经济研究 Kuaiji Yu Jingji Yanjiu

国内外公开发行 1987年创刊 2019年第2期 总第158期 双月刊 2019年3月25日出版

主管单位: 上海市教育委员会

主办单位:上海立信会计金融学院

出版发行:《会计与经济研究》编辑部

主 编: 唐海燕

地 址:上海松江文翔路2800号

邮 编: 201620

电 话: 021-67705090

投稿邮箱: xuebao@lixin.edu.cn

印 刷:上海颛辉印刷厂

定 价: 12.00元

国际标准刊号: ISSN 1009-6701 国内统一刊号: CN 31-2074/F Authorized by Shanghai Municipal Education Commission

Sponsored by Shanghai Lixin University of Accounting and Finance

Edited and Published by Editorial Office of Journal of Accounting and Economics

Printed by Zhuanhui Printing House, Shanghai, China

Address No.2800 Wenxiang Road, Shanghai, China

Chief Editor Tang Haiyan

ISSN 1009-6701

